

STWAKR02



8Days Busan Daegu Ski Tour

8天釜山.大邱.滑雪场



Super Travels Pte Ltd

133 New Bridge Road, #02-57/58, #03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413

Call us: 6392 3688 / 6392 3392. Email: gen@super-travels.com



TravelWithSuper



@travelwithsuper

#TravelWithSuper

HIGHLIGHTS

Busan

- . KTX high speed train
- . Gamcheon Culture Village
- . Haedong Yonggungsa Temple
- . Jagalchi Market
- . PIFF Plaza & Nampodong
- . Oryukdo Sky Walk

Daegu

- . Dongseong Road
- . Chicken making Experience

Ski Resort

- . 2N Ski Resort
- . Resort cable car
- . INCLD Ski Equipment & Suit Rental
- . Water Theme Park

Seoul

- . Lotte World
- . Gyeongbok Palace
- . Bukchon Hanok Village
- . Hongdae Shopping Street
- . Myeongdong Street & Duty Free

Incheon

- . Songwol-Dong Fairytale Village

Korean Gourmets

- . Busan Seafood Steamboat
- . Busan Pork Soup rice
- . Korean BBQ
- . pork and squid pot
- . Korean Pork Bone Soup
- . Korean Meal
- . Ginseng Chicken Soup

ACCOMMODATIONS

- . 2N Ski Resort
(High1 Ski Resort or similar)
- . 1N Busan Crown Harbor Hotel or Simialr
- . 1N Daege Inter-burgo Hotel or similar
- . Seoul: Dragon City Novotel Hotel / Seoul Glad Hotel or similar



DAY01: SINGAPORE → SEOUL

For passengers that booked on night flight

Assemble at Changi Airport for your flight to Incheon.(MOB)

For passengers that booked on morning flight:

Assemble at Changi Airport for your flight to Incheon.Upon arrival, transfer to hotel for check-in (Dinner&Day2:B)

DAY02: SEOUL - BUSAN (L/D)

Trsf to Busan by **【KTX high speed train】**

【Jagalchi Market】 The Jagalchi Market is Korea's largest seafood market. After the Korean War the market solidified itself as a fish market.

【Nampodong Street&PIFF Plaza】 The theater district of Busan is packed with movie theaters and play houses, hosts to the Busan International Film Festival.

DAY03: BUSAN - DAEGU (B/L/D)

【Gamcheon Culture Village】 is called the "Santorini of the East" or the "Lego village. During the Korean war Gamcheon used to be a place for refugees and has long been home for the city's poorest residents.

【Haedong Yonggungsa Temple】 It is a temple built by the sea and it is famous for the beautiful sunrise in the Eastern Sea.

【Oryukdo Sky walk】 Built in the most southern part of the coastal promenade, overlooking the Five Island, and the distant Haeundae Beach and coastline. The dividing point between the East Sea and the South Sea.

【Dongseongro】 is a major fashion district in Daegu. The streets are packed with hundreds of stores full of personality that reflect the city's fast-paced fashion trends.

DAY04: DEAGU- SKI RESORT (B/L/D)

【Chicken making Experience】

【Water Theme Park】 You can enjoy the water theme park in a cold winter,it will be a very special experience.

【Ski Resort】

DAY05: SKI RESORT (B/D)

【High 1 Condola】 Resort cable car

【Ski Activity】 You can experience the fun of skiing (Our company will provide the Ski Equipment & Ski Costume ; except goggles and gloves)

DAY06: SKI RESORT - SEOUL (B)

【Lotte World】 is a major recreation complex in Seoul, South Korea. It consists of the world's largest indoor theme park, an outdoor amusement park called "Magic Island", an artificial island inside a lake linked by monorail, shopping malls, a luxury hotel, a Korean folk museum, sports facilities, and movie theaters.

【Hongdae Shopping Street】 which is a neighborhood known for its youthful and romantic ambience, underground cultures, and freedom of self-expression



DAY07: SEOUL (B/L)

【Ginseng Gallery Showroom】

【Cosmetic Specialist Shop】

【Bukchon Hanok Village】 The village with the most Korean characteristics is the most representative traditional residence of traditional Korean house.

【Gyeongbok Palace】 a royal palace located in northern Seoul, South Korea constructed in 1394 and reconstructed in 1867. (Tuesday: Change to Changdeokkung Palace)

【Myeong-dong& Duty Free】 is Seoul's shopping mecca and is a must-see for tourists.

DAY08: SEOUL→ SINGAPORE (B)

【Herb Huganbao】

【Songwol-Dong Fairytale Village】

【Souvenir Shop】 if time permits

Flight back to Singapore.

Remarks:

1. All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators.
- 2.Sequence of itinerary and meal, hotel are subject to final confirmation.
3. Purchase of travel insurance is strongly recommended.

行程要点

釜山

- 体验 KTX 高速列车
- 柑川文化村
- 札嘎其市场
- 南浦洞电影街
- 东海龙宫寺
- 五六岛天空步道

大邱

- 东城路
- DIY 做炸鸡体验

滑雪场

- 连续 2 晚入住滑雪场度假村
- 渡假村缆车
- 包含滑雪服基本滑雪用具与滑雪课程技巧
- “温泉水世界”

首尔

- 乐天世界：韩国首创，世界最大的室内主题游乐园
- 弘大购物区
- 北村韩屋村
- 景福宫
- 明洞购物街&免税店

仁川

- 松月洞童话村

美食风味

- 釜山海鲜火锅
- 猪肉汤饭
- 猪骨顿土豆
- 韩式餐
- 鱿鱼+猪肉锅
- 人蔘鸡+人蔘酒+麵

酒店

- 2 晚：滑雪场 (High1 或龙平或同级)
- 1 晚釜山：皇冠海港酒店或马克酒店或同级
- 1 晚大邱：英特博果酒店或同级
- 首尔：诺富特或格兰德酒店或同级



第一天：新加坡 → 首尔

预订夜间航班的乘客 (MOB)

今晚您将齐聚樟宜机场搭乘飞机前往韩国。

预订早班航班的乘客

今天您将齐聚樟宜机场搭乘飞机前往韩国，抵达后入住酒店 (晚餐/D2: 早餐)

第二天：首尔 - 釜山 (午/晚餐)

乘 KTX 高速列车前往釜山

【札嘎其市场】是韩国最大的水产市场。朝鲜战争以后定型为活鱼市场，这里卖鱼的人基本上都是女人。

【南浦洞电影街】街上剧场密布，釜山国际电影节时，这条电影街便成为人潮汇聚的中心舞台。为纪念电影节，南浦洞街上建起 PIFF (Busan International Film Festival) 广场，每年刻有获奖人手掌、脚印的铜盘和获奖作品名字的铜盘都会被镶在广场的地面上。

第三天：釜山 - 大邱 (早/午/晚餐)

【柑川文化村】被誉为釜山圣托里尼与马丘比丘的「甘川洞」。现在这里已经是观光客最爱的景点之一了，像童话小村般的缤纷色彩、艺术风情，更有着亲切可人的居民们。

【海东龙宫寺】是一座盖在海边的庙，以东海日出美景闻名。

【五六岛天空步道】建在海岸散步道的最南端，可远眺五六岛，及远处的海云台海滩和海岸线。

【东城路购物中心】是大邱最繁华、最有名、也是最具有代表性的商业街。

第四天：大邱-滑雪场度假村 (早/午/晚餐)

【DIY 做炸鸡体验】自己动手做出的韩国美食，绝对是一种超赞的体验

【温泉水世界】寒冷的冬天也可以享受水上乐园的乐趣。

【住滑雪场度假村】

第五天：滑雪场度假村 (早/晚餐)

【High1 Condola】度假村缆车

【滑雪】体验滑雪的乐趣 (含租用雪衣和雪具, 不含滑雪镜与手套) (不含午餐)

第六天：滑雪场-首尔 (早餐)

【乐天世界】同迪斯尼乐园一样堪称世界级的主题游乐园。是位于韩国首尔的大型娱乐设施，它包括一个大型室内主题公园、户外游乐园、商场、酒店、韩国民俗村、体育设施、电影院组成的一个领域

【弘大购物区】充满活力与激情，这里是设计师艺术家们可以任意发挥的小天地，这里是最 in 最新的时尚 item 集结地。

第七天：首尔 (早/午餐)

【高麗人蔘專賣店】【护肤用品專賣店】

【北村韩屋村】最具韩国特色的村庄，是传统韩屋最具代表性的传统居住地！

【景福宫】(每逢週二改昌德宫) 景福宫建于 1394 年，是朝鲜王朝的正宫，也是朝鲜五大宫阙中规模最大的，具有 600 多年历史。

【明洞购物街&免税店】明洞有它吸引人的独特魅力之处。

第八天：首尔 → 新加坡 (早餐)

【護肝寶專賣店】

【松月洞童话村】就像一个巨大的 3D 童话彩绘村，以各国童话故事当作主题，除了住宅的牆面上有漂亮的彩绘涂鸦，还有非常多立体童话公仔的布置与造景，旁边还有热闹的中华街可以逛街吃美食，是不能错过的首尔景点唷~

【土产店】如时间允许之后前往飞机场。



备注：

1. 在公司无法预测和控制或 COVID-19 限制的情况下，行程可能更改
2. 行程顺序，餐食和酒店均以最终确认为准。
3. 全程中文讲解
4. 本公司强烈建议阁下购买个人旅游保险。

